
Referat fra bestyrelsesmøde i DH-Albertslund den 24. oktober 2018 
 

 

Deltagere: Alice Hasselgren, Bjarke JUUL, Henrik Jess, Jesper R. Hansen, Hanne Fleinert og Carsten Wilken 

Fraværende: Eric Broberg, Ottar Bingen-Jakobsen, Poul Hansen 

Mødeleder: Jesper R. Hansen 

Referent: Carsten Wilken 

1. Godkendelse af dagsorden: 
  Godkendt 
 
2.  Godkendelse af referat fra sidste møde: 
Referatet mangler. Det arbejdes der med. 
 
3. Punkter til orientering - drøftelse: 
 
a. Siden sidst: HR møde den 6. sep. - temadag DCH 3. oktober (slides fremsendt bl.a. holdninger til mmh- 
    borgerinddragelse - konventionen) - se fremsendt ref.: 
 HR referat fra 6. september blev gennemgået, temadag blev nævnt 
 
b.  Høringssvar afsendt om nyt byggeri på Albo grund - budget - uddannelse og job - ny stadionhal (plads 
      til handikapsport?) - Stomi - urologi - lokalplaner - budgettet - Albo grunden - nye gårdhuse (ikke 
      sendt ; udkast): 
Diverse høringssvar m.v. blev gennemgået.  
Idræt: Bjarke har sendt mail til kommunen angående udvidelse af stadionhaller. Endvidere henvist til 
hæftet om idræt for mennesker med handicap. 
 
c.  Møde med Teknisk Forvaltning: Bl.a. p-pladser - lokalplaner - gårdhuse: Mundtlig Bjarke: 
Bjarke orienterede om parkering og nye gårdhuse. Teknisk Forvaltning sender ikke sager til høring hos 
DH-A. Bjarke vil rykke. 
 
d.  Sundhedspolitik - pårørendepolitik Bjarke havde eksempler med fra Roskilde og Hvidovre. 
  
e.   Seniorboliger: Vi sender høringssvar ang. lokalplaner vedrørende seniorboliger. 
Fri debat. 
 
f.  Busstoppesteder - det videre forløb - prioritering. Letbanen: 
 Hanne orienterede om møde med kommunen. Der er ikke penge til forbedringer, kun til vedligeholdelse. 
Carsten kontakter DH i Høje Taastrup om evt. Realdaniaundersøgelse af off. trafik og tilgængelighed. 
 
4:  Handicapråd: 
 
a.  Referat fra møde den 6. sep.: 



Se punkt 3a 
 
b.  Handicapprisen - evt. kandidater. Kommunens hjemmeside - AP: 
Er på plads. Vi har hver især mulighed for at indstille kandidater inden 9. november. 
 
c.  Punkter til næste møde: 
Job og unge. Drøftelse af skrivelse fra ISAAC.  
Handicaprådet havde den 21. okt. modtaget en henvendelse fra ISAAC Danmark (International Society for 

Augmentative and Alternative Communication) om alternativ og supplerende kommunikation. Bjarke vil 

sætte henvendelsen på dagsordenen for det næste Handicaprådsmøde." 

5.  Økonomi: 
Kr. 21.669,99 er kassebeholdningen ifølge Eric. 
 
6.  Indkomne forslag eller sager: 
Ingen 
 
7.  Drøfte mulighed for at invitere politiker til vore møder: 
Positiv indstilling hvis der er et konkret emne/formål. 
 
 


